「已完成接種兩劑新冠疫苗之學生下午留校計劃」意願調查

敬啟者:

根據教育局 2021 年 8 月 2 日之「全港學校 2021/22 學年面授課堂的相關安排」通函,當中提及「如個別學生已完成接種第二劑 2019 冠狀病毒病疫苗並超過十四天,學校可安排相關學生在上學的另一個半天安排非學術性的課外活動。」

有見及此,校方將於10月推行「已完成接種兩劑新冠疫苗之學生下午留校計劃」(下稱此計劃),詳情如下:

- 1) 對象:年滿 12歲,已完成接種第二劑 2019 冠狀病毒病疫苗並超過十四天的學生
- 2) 下午活動:進行非學術性的興趣活動;按需要接受治療訓練/輔導
- 3) 午膳安排
 - a. 由於訂購飯商午餐的人數太少,飯商未能提供午膳到校。因此,參加此計劃的學 生須由家人每天自行準備午餐帶回學校
 - b. 午餐可以是以下任何一種形式:
 - ▶ 使用能長時間保持溫度的保溫壺盛載食物
 - ▶ 簡便午餐如三文治、麵包等等
 - > 家人於中午時段送飯至學校
 - c. 校方會按教育局的「學校健康指引」,在每名學生座位上設置隔板,並讓學生保持 適當距離及面向同一方向(避免面對面)進行午膳,確保學生進食時所噴出的飛沫 不會影響到其他學生
- 4) 下午放學時間
 - a. 星期一至五,下午3:00 放學
 - b. 家長接送:請家長於下午3:00,直接到校務處接回 貴子弟
 - c. 乘搭校車:請家長按「下午留校計劃」車線表的時間上下學。由於各校車線的座位及各站時間已編妥,未能隨便增加。因此,如學生因事未能參與下午活動,家長需以「學生早退」方式到校接回 貴子弟。

校方現欲調查學生接種疫苗的情況及參與此計劃的意願,請家長填妥回條,並於16/9/2021(四)或前交回學校,讓學校作進一步的規劃及安排。

家長如有查詢,可致電 2455 1615 與鄧秀慧副校長聯絡。

此致

貴家長/監護人

智屯門晨曦學校校長

(林莉玲) 謹啟

「已完成接種兩劑新冠疫苗之學生下午留校計劃」意願調查

敬	穨	者
如果	2月	7 8

本人明白是次調查意願的內容,並回覆以下問題 第一部分:有關敝子弟接種新冠疫苗情況(請在合適方格加戶 □ 已接種兩劑新冠疫苗,第二劑疫苗已於(日期) → 請繼續回答第二部分題目	內「✓」號) 接種,
□ 已接種一劑新冠疫苗,第二劑疫苗將於(日期)→ 請繼續回答第二部分題目	接種
□ 未接種新冠疫苗,但打算於 (日期)(日期)按種第二劑疫苗→ 請繼續回答第二部分題目	接種第一劑疫苗,及於
□ 考慮中,暫未決定何時接種新冠疫苗→ 因未接種新冠疫苗,未能參與「下午留校計劃」	
□ 未有打算接種新冠疫苗→ 因未接種新冠疫苗,未能參與「下午留校計劃」	
 第二部分:是否參與「下午回校計劃」 本人(請在合適方格加內「✓」號) □ 同意 敝子弟參與「下午留校計劃」,並會每天為敝子當天因事未能留校參加下午活動,本人會到校接回敝 	, ,
□ 不同意 敝子弟參與「下午留校計劃」	
此覆 匡智屯門晨曦學校校長	
請於9月16日或前交回回條	班學生

家長/監護人簽署:

2021年9月 日

Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Ref No: Sch 2021-2022/05

September 13,2021

Dear Parents,

<u>Willingness Survey : Afternoon Programme</u> for Students Who Have Received Two Doses of COVID-19 Vaccine

Upon the letter "Face-to-Face Class Arrangements for Schools in Hong Kong in the 2021/22 School Year" issued by The Education Bureau (EDB) on Aug 2, 2021, for an individual students having received two doses of COVID-19 vaccine for more than 14 days, a school can arrange non-academic extra-curricular activities for such students on the other half-day.

The school will arrange an "Afternoon Programme for Students Who Have Received Two Doses of COVID-19 Vaccine". Details as follow:

- 1) Target: Students having received two doses of COVID-19 vaccine for more than 14 days.
- 2) Afternoon activities: Non-academic extra-curricular activities; treatment training as needed.
- 3) Lunch arrangement
 - a. Due to the small number of students ordering lunch from the school lunch supplier, the school lunch supplier cannot provide lunch to school. Therefore, students participating in this program must prepare lunch by their parents.
 - b. Lunch can be in any of the following forms
 - > Use a heat preservation pot that can keep the temperature for a long time to store food.
 - Use a plastic box that can be heated in a microwave oven to hold food.
 - > Light lunches such as sandwiches, bread, etc.
 - > Parents deliver meals to the school at noon.
 - c. According to the "School Health Guidelines" issued by EDB, the school will install partitions on each student seat, and allow students to keep a proper distance and face the same direction (avoid face-to-face) for lunch, so as to ensure the droplets emitted by the students when they eat.
- 4) Pick-up time during the "Afternoon Programme"
 - a. School ends at 3:00 pm from Monday to Friday.
 - b. Pick-up by parents: Please pick up your child directly at the school office at 3:00 pm.
 - c. By school buses: Parents are asked to go to and from school according to the schedule of the "Afternoon Programme". Since the seats and bus stops times of each school bus route have been compiled, they cannot be increased casually. Therefore, if a student is unable to participate in the afternoon activities due to some circumstances, parents need to come to school to pick up their children.

The school now investigates the conditions about students' vaccinations and their willingness to participate in this plan. Please sign and return the reply slip on or before 16/9/2021 (Thursday) for the school to make further planning and arrangements. If you have any queries, please feel free to call Vice-Principal Ms. Tang Sau Wai at 2455 1615. Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Lam Lee Ling

Principal

Dear Principal,

<u>Willingness Survey : Afternoon Programme</u> <u>for Students Who Have Received Two Doses of COVID-19 Vaccine</u>

<u>Part 1: A</u>	About my child's vaccinations against the COVID-19	(Please put a "✓" in the appropriate box)	
	Have received two doses of COVID-19 vaccine. The second dose of vaccine was received on (date)		
	→ Please continue to answer the second part of the	nis Willingness Survey.	
	Have received one dose of COVID-19 vaccine. The second dose of vaccine will be received.		
	→ Please continue to answer the second part of the	nis Willingness Survey.	
	Not having received any dose of COVID-19 vaccine. But plan to do so. The first dose of vaccine will be received on (date).		
The second dose of vaccine will be received on (date)			
	→ Please continue to answer the second part of the	nis Willingness Survey.	
	Under consideration. Has not yet decided when to vaccinate the vaccine → Unable to participate in the " Afternoon Programme " because of not being received two doses of COVID-19 vaccine.		
	No plan to get the COVID-19 vaccine → Unable to participate in the "Afternoon Programme" because of not being received two doses of COVID-19 vaccine.		
Part 2: W	Whether to participate in the "Afternoon Programme	" (Please put a "\sqrt'" in the appropriate box)	
	I agree my child to join the " Afternoon Programme ". I will prepare lunch for my child and will come		
لسبا	to school to pick him/her up when he/she is unable		
	I disagree my child to join the " Afternoon Program	me ".	
	I M2	rs faithfully,	
	Please hand in the reply slip on or before Sep 16.	ss: Student:	
	L	ent /Guardian's Signature:	
	Dat	a· / / 2021	